

Chinese Journal of Applied Linguistics

Vol. 44, No. 2, Jun. 2021

Contents

Review Article

The Effects of Pre-Task Planning on Second Language Writing: A Systematic Review of Experimental Studies Rod ELLIS 131

Teacher Development

An Investigation Into Career Development Contexts of University Russian Language Teachers in China (1949-2019) From the Perspective of Ecological Theory Yuan TAO & Zhanhao JIANG 166

Language Learning and Technology

Investigating Affordance in Technology-Enriched Language Learning Environment Through Exploring Students' *Perezhivanija* Lili QIN & Wei REN 187

Beyond Parroting: Using English Fun Dubbing to Improve English Oral Performance Huiqi WU & Jane M. EKSTAM 203

Cross-Cultural Communications

Being Chinese in Lived Intercultural Experiences: A Discourse Analysis of Chinese Undergraduates' Perceptions of Chinese Culture Yuanyuan HE & Lin XIAO 219

Integration of Teaching and Assessing Intercultural Communicative Competence Xiaole GU & Yuqin ZHAO 241

Book Review

On *Academic Discourse and Global Publishing: Disciplinary Persuasion in Changing Times* Meizhen LIN 259

Chinese Abstracts 263

中国应用语言学(英文)

第44卷 第2期 2021年6月

目 录

文献综述

任务前计划对第二语言写作的影响：实验研究系统综述

..... 罗德·埃利斯 131

教师发展

生态理论视角下的新中国高校俄语教师职业发展环境调查研究（1949–2019）

..... 陶源 / 姜占好 166

语言学习与技术

“过往情感经历”视角下学生在信息技术丰富的语言学习环境中转化“生态给养”的情况调查

..... 秦丽莉 / 任伟 187

不只是鹦鹉学舌：利用手机软件“英语趣配音”提高英语口语水平

..... 吴慧琦 / 简 · M · 埃克斯坦 203

跨文化交际

跨文化交际体验中的中国文化身份认同：对中国大学生的中国文化观的话语分析

..... 和媛媛 / 肖琳 219

跨文化交际能力教与评的融合

..... 顾晓乐 / 赵毓琴 241

书评

评《学术话语与全球出版：时代变迁中的学科说服力》

..... 林美珍 259

中文提要

..... 263